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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban többször ellenőrzik a magyar pékségeket, 
mint az albán pékségeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  atv.hu  portálon  megjelent  „A  magyar  pékeket  ötször  annyiszor  ellenőrzik,  mint  az
albánokat„ című cikkben arról írnak, hogy „Septe József elnök szerint a magyar pékségeket sokkal
többször ellenőrzik, mint az albánokat, pedig utóbbiaknál is lenne mit feltárni. További rossz hír,
hogy árcsökkenés nem várható.”:

„Az  elnök  hozzátette:  a  Pékszövetség  közgazdászok  segítségével  részletes  elemzést  készített  43
albán pékséget üzemeltető cég tevékenységéről, és sok esetben beigazolódtak a magyar pékek ezzel
kapcsolatos panaszai. Nagyon sok érintett cég ellen van felszámolási eljárás, és sok olyan példa is
van, hogy a tulajdonosok hátrahagyják a céget adósságaival együtt és 2-3 nap múlva új céggel
folytatják a működésüket – hangzott el.

A múlt héten Pest vármegyében egy szintén albán érdekeltségű pékségben talált a Nébih komoly
hiányosságokat.  Ilyen  üzemekben  élelmiszert  előállítani  nem szabad  –  mondta  Septe  József.  A
magyar pékeknek természetesen nem azzal van bajuk, hogy ha valaki albán – tette hozzá az elnök.
Elhangzott az is, hogy itt nem különálló cégekről, hanem egy, mindössze néhány személyhez kötődő
céghálózatról  van  szó.  Vannak  francia  és  olasz  pékek  is  Magyarországon,  akik  a  magyar
törvényeket betartva működnek.

Septe  József  szerint  a  magyar  pékek  ellenőrzött  alapanyagokból  ellenőrzött  eljárásokkal,
munkavállalóikat  tisztességes  bérre  bejelentve  dolgoznak.  Megismételte:  nincs  bajuk  az  albán
pékekkel,  de azzal igen,  hogy míg egy magyar vállalkozót ötször ellenőriznek,  addig egy albán
péket  egyszer.  Azt  szeretnék,  hogy  ugyanazokkal  a  feltételekkel  működhessen  minden,
Magyarországon működő pékség – tette hozzá.”



 

Kérdezem Önt:

Valóban többször ellenőrzik a magyar pékségeket, mint az albán pékségeket?
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